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u . Írásbeli választ igénylő kérdésÉrkezett : 2013
országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz:

„Mikor és milyen forrásból kívánják a szentendrei kerékpárutat korszer űsíteni ?
címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Ur !

Jelen kormányzati ciklus els ő felében Garancsi Istvánt nevezte ki a természetjáró és kerékpáros turizmus ,
úthálózat és közlekedés fejlesztésével kapcsolatos feladatok ellátásáért felelős miniszterelnöki megbízottnak.

Először is engedje meg, hogy megkérdezzem Önt, Tisztelt Miniszterelnök Ur :
Meghosszabbításra került Garancsi István megbízatása? Amennyiben nem, kérdezem miért nem,
hiszen nagy túlzásokkal sem mondható, hogy ne lenne teendő ezen a téren hazánkban ?

Továbbá jelezném Önnek, hogy a tavalyi év során többször levélben fordultam a kerékpáros úthálóza t
fejlesztéséért felelős miniszterelnöki megbízotthoz, miszerint hazánk egész területén, így a fővárosban és
környékén is, hosszú idők óta jelent problémát a kerékpárutak hiánya, illetve a kerékpárutak jelent ős
szakaszainak rossz állapota, így például a Szentendrése vezető út bizonyos részeire is ráférne a felújítás.
Jómagam többször kerékpároztam az említett szakaszon, azonban sajnálatos módon semmi javulást ne m
lehet tapasztalni . Javaslom az illetékeseknek, hogy menjenek ki és hallgassák meg, miként vélekednek a
biciklisek az ország egyik legfrekventáltabb kerékpárútjáról .
Azt gondolom, hogy azonnal lépni szükséges az ügyben, a leromlott állapotú szakaszokat fel kell újítani ,
majd azt követően meg kell csinálni a hiányzó szakaszokat, hogy Visegrádig el lehessen jutni biciklivel .

Mindezekkel kapcsolatban nem kaptam minden kérdésemre választ a miniszterelnöki megbízott úrtól, így
most Önt kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Úr :

Elkészült-e már a KKK lebonyolításában az a megvalósíthatósági tanulmány, amely alapja lehet a
jelenlegi követelményeknek megfelelő kerékpárút építésének?
Mikor és milyen forrásból kívánják a szentendrei kerékpárutat korszerűsíteni?
Terveik szerint mikor kerülhet sor a hiányzó útszakaszok megépítésére, hogy Visegrádig el lehesse n
közlekedni biciklivel ?

Végül, kérem, küldje meg részemre az elkövetkezend ő két év kerékpárút fejlesztési koncepcióját,
ütemezéssel, forrásmegjelöléssel stb .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . augusztus 23 .
r

Tisztelettel :
Dr. Oláh Lajos
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